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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2023/24:843 Sekretess mellan kriminalvård och polis

Det har sedan några år tillbaka blivit något enklare att dela information mellan 
exempelvis socialtjänst och polis när det finns misstankar om brott.

Däremot finns det i dag sekretesshinder mellan kriminalvården och 
polisen, vilket gör att kriminalvården inte delar information till polisen när 
exempelvis personer med hög återfallsrisk får permission, villkorlig frigivning 
eller ska släppas ut. Dessa uppgifter skulle polisen vara betjänta av för att 
kunna bli bättre i det brottsförebyggande arbetet.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Avser ministern att vidta någon åtgärd som gör att sekretesshinder mellan 
Kriminalvården och Polismyndigheten rivs när det gäller information kring 
personer med en viss återfallsrisk?

………………………………………

Adam Marttinen (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-25
Besvaras senast
2024-05-02 kl. 12.00


